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PACKAGING AND IML SYSTEMS

SE 350 MP
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SE 350MP - SE 500

The complete solution for your 
packaging and IML applications
La solution complète pour vos 
applications de packaging et IML

The Speed Entry 500 allows high speed simple unloading of packaging parts going up to 500 tons.
Le robot Speed Entry 500 permet le déchargement simple en haute cadence de vos pièces de packaging jusqu’à 
500 tonnes.

Sepro developed the Speed Entry 350 MP in partnership with Machines Pagès and offers innovative high-speed In-Mold 
Labeling (IML) solutions serving the packaging industry for IMMs up to 350 tons.
Sepro a développé le Speed Entry 350 MP en partenariat avec Machines Pagès, pour offrir une solution IML innovante 
pour l’industrie du Packaging pour équiper des presses jusqu’à 350 tonnes.

The Speed Entry 350 MP is based on a Speed Entry 500 side entry Sepro robot and integrates Machines Pagès modules for 
label dispenser, transfer, electrostatic charging and placing in the mold.
Le robot Speed Entry 350 MP est conçu à partir d’un robot latéral Speed Entry 500. Il intègre les modules 
Machines Pagès de distribution d’étiquettes, transfert, charges électrostatiques et dépose dans le moule.

Developed with a team of experienced engineers, Speed Entry IML solutions can equip any injection molding machine 
brands.
Développées par une équipe d’ingénieurs expérimentés, les solutions IML Speed Entry peuvent équiper toutes les 
marques de presses à injection.
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